
Årsberetning afd. 23. 
 
Grundet Corona har der ikke været den store mødeaktivitet i afdelingsbestyrelsen. Vi har holdt to møder i 
året, et konstituerende og et vedr. budget. 
 
Til gengæld har boligforeningen inddraget os i opfølgningen på alle punkter fra budgetmødet i august 
måned: 
 
Legetårnet er blevet pillet ned og erstattet af en anden og mindre model 
 
Der er blevet beplantet i begge fællesarealer dels æbletræer og bærbuske og dels prydbuske.   
Engen er blevet slået ned to gange og der er lagt frø til sommerblomster i den. Vi havde en 
landskabsarkitekt ude at se den, men de mulige projekter viste sig at være alt for kostbare. 
 
Gæsteværelset er blevet godkendt og kan nu lejes.  
 
Undertegnede har haft 3 besøg af Foreningens inspektør Louise samt diverse håndværkere i forbindelse 
med renovering af badeværelserne. For indeværende hviler projektet på grund af arbejdspres.  
 


